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Protokół nr XXVII/2013 

z sesji Rady Gminy Dębowiec 
w dniu 23 kwietnia 2013r.  

Radni wraz z materiałami na sesję otrzymali następujący porządek obrad: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania radnych. 
3. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
4. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy samorządu Gminy Dębowiec z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2012". 
5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębowiec na lata 2013-2021 
6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy Dębowiec na 2013r.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr 70/VIII/2011 Rady Gminy Dębowiec z dnia 28 czerwca 

2011 r. w sprawie ustalenia godzin bezpłatnego nauczania oraz ustalenia opłat za świadczenia w 
przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Dębowiec  

8. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy 
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dębowiec 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia od Powiatu Cieszyńskiego zadania utrzymania zieleni przydrożnej 
oraz czystości na chodnikach wzdłuż dróg powiatowych, przebiegających przez teren Gminy Dębowiec 

10. Sprawozdanie z działalności wójta. 
11. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 21 marca 2013r. 
12. Wolne wnioski i zakończenie sesji.  

 
Ad . 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad  
XXVII Sesję Rady Gminy Dębowiec w dniu 23 kwietnia 2013r. otworzył Marian Matejczuk – 
Przewodniczący Rady Gminy. Obecnych 15 radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. Przewodniczący RG zaproponował, aby na wniosek Wójta: 
- pkt 2 omówić łącznie z pkt.3. 
 
Radni jednogłośnie opowiedzieli się za zmienionym porządkiem obrad. 
Na protokolanta Przewodniczący RG  powołał Dorotę Krzyżanek. Radni nie wnieśli uwag.  
Ad.2, 3 

Zapytania Radnych, Odpowiedzi na zapytania Radnych 

Radna B. Matuszna: 

Proszę o interwencję w sprawie dziurawej nawierzchni drogi Tarnawa w Iskrzyczynie w rejonie 

skrzyżowania. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Nawierzchnie dróg będą jeszcze powtórnie naprawiane. 

Radny R. Legierski: 

Czy Gmina otrzymała dotację za powódź? 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Dodatkowe pieniądze na ten cel zostały przeznaczone na remont przepustów oraz na drogi 

Piekielnej w Iskrzyczynie.  

Radny B. Brudny: 

Czy istnieje możliwość sprzedaży terenu nieużywanego boiska w Łączce? 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Decyzja o sprzedaży tych działek zapadła już wcześniej, dlatego przeprowadzany jest podział 

geodezyjny i teren ten będzie wystawiony do przetargu. 
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Radny G. Cymorek: 

Czy w najbliższym czasie planowane są przejazdy treningowe kierowców rajdowych na terenie 

gminy? Jeśli tak, prosiłbym o skuteczniejsze rozpowszechnienie takiej informacji wśród 

mieszkańców. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Ostatni przejazd planowany był na odcinku pomiędzy firmą WIK w Kostkowicach a Gminnym 

Ośrodkiem Kultury. PZMoT  przepraszał Gminę po zaistniałej ostatnio sytuacji w Simoradzu. PZMoT 

nie zdążył wydać plakatów informacyjnych. Zgodnie z moją wiedzą każda posesja na długości 

przejazdu była informowana osobiście przez obsługę o terminach i możliwościach przejazdu, jednak 

dotarły do mnie również informacje, że mieszkańcy nie zostali poinformowani. 

Ad.4 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy samorządu Gminy Dębowiec z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2012". omówił Z-ca Wójta 
Gminy A. Kulesza. 
 
Radni otrzymali treść sprawozdania wraz z materiałami na sesję. 
Treść informacji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy I.Krywulko - Grad  

Projekt uchwały przewiduje zwiększenie limitów wydatków w grupie przedsięwzięć 
„Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe” w części dotyczącej wydatków majątkowych. 
Zwiększenia limitów dokonano poprzez dodanie następującego przedsięwzięcia: 

„Remont Sali gimnastycznej w Dębowcu”. Limit wydatków w 2013 r. – 2.000,00 zł, w 2014 r. – 
200.000,00 zł. Łączne nakłady finansowe/ Limit zobowiązań wynosi 202.000,00 zł. 

Wprowadzenia przedsięwzięcia dokonano w związku z faktem zgłoszenia zadania inwestycyjnego do 
Programu Rozwoju Inwestycji Sportowych przy Ministerstwie Sportu i Turystyki. 
 
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała nr 241/XXVII/2013 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębowiec 

na lata 2013-2021 została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.6 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy I.Krywulko - Grad  
Wójt Gminy D ębowiec dokonał, od ostatniej Sesji Rady Gminy, zmian w budżecie Gminy Dębowiec na 2013 r., 
następującymi Zarządzeniami: 

� Nr 413/2013 z dnia 15 kwietnia 2013 r. – Zwiększenie dochodów i wydatków budżetu Gminy na 2013 r. o 
kwotę 1.400,00 zł w związku z otrzymaniem następującej Decyzji Wojewody Śląskiego:  
•  Nr FBI.3111.117.2.2013 z dnia 8 kwietnia 2013 r. (750 75011 § 2010) – środki na wydatki rzeczowe związane 

z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej.  
 

Zwiększenie planu dochodów o łączną kwotę 40.315,00 zł, dotyczy: 
� kwota 10.000,00 zł – dochody bieżące – otrzymane spadki, zapisy i darowizny w postaci pieniężnej – dział 010 

„Rolnictwo i łowiectwo” (dostosowanie dochodów do faktycznego wykonania); 
� kwota 7.000,00 zł – dochody bieżące – dotacje celowe otrzymane z powiatu na zadania bieżące realizowane na 

podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego – dział 600 „Transport i łączność” 
(porozumienie z Powiatem na utrzymanie czystości na chodnikach oraz utrzymanie zieleni przy drogach 
powiatowych); 

� kwota 500,00 zł – dochody bieżące – pozostałe odsetki – dział 700 „Gospodarka mieszkaniowa” (dostosowanie 
dochodów do faktycznego wykonania); 
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� kwota 7.800,00 zł – dochody bieżące – wpływy z różnych dochodów – dział 750 „Administracja publiczna” 
(dostosowanie dochodów do faktycznego wykonania); 

� kwota 15.000,00 zł – dochody bieżące – podatek od spadków i darowizn – dział 756 „Dochody od osób prawnych, 
od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich 
poborem” (dostosowanie dochodów do faktycznego wykonania); 

� kwota 5,00 zł – dochody bieżące – pozostałe odsetki – dział 756 „Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych 
i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem” (dostosowanie 
dochodów do faktycznego wykonania); 

� kwota 10,00 zł – dochody bieżące – wpływy z różnych opłat – dział 900 „Gospodarka komunalna i ochrona 
środowiska” (dostosowanie dochodów do faktycznego wykonania). 

 
Zwiększenie planu wydatków o łączną kwotę 24.400,00 zł, dotyczy: 

� kwota 7.000,00 zł – wydatki bieżące – wydatki jednostek budżetowych, w tym na wydatki związane z realizacją 
ich statutowych zadań – 600 60014 – porozumienie z Powiatem na utrzymanie czystości na chodnikach oraz 
utrzymanie zieleni przy drogach powiatowych; 

� kwota 5.000,00 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – zadanie „Budowa oświetlenia 
ulicznego przy drodze gminnej w Gumnach” – 600 60016 – nowe zadania, środki na wykonanie dokumentacji; 

� kwota 10.400,00 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – zadanie „Budowa oświetlenia 
ulicznego przy drodze gminnej ul. Polna i Spokojna w Dębowcu” – 600 60016 – nowe zadania, środki na 
wykonanie dokumentacji; 

� kwota 2.000,00 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – zadanie „Remont Sali 
gimnastycznej w Dębowcu” – 801 80195 –  nowe zadanie, środki na wykonanie dokumentacji. 

Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała nr 242/XXVII/2013 w sprawie zmiany budżetu gminy Dębowiec na 2013r. została podjęta 

jednogłośnie. 
Ad.7 

Projekt uchwały omówił Dyrektor GZOSP w Dębowcu R. Jankowski  

Jest to uchwała porządkowa. Proponujemy zmienić uchwałę Rady Gminy Dębowiec nr 70/VIII/2011 z 
dnia 28 czerwca 2011 r. w sprawie ustalenia godzin bezpłatnego nauczania oraz ustalenia opłat za 
świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Dębowiec w ten sposób, że: 
Po § 3, dodaje się § 3a  w brzmieniu: „Uchwałę stosuje się odpowiednio do oddziałów przedszkolnych w 
szkole podstawowej”. 
Komisja oświaty i kultury pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała nr 243/XXVII/2013 w sprawie zmiany uchwały nr 70/VIII/2011 Rady Gminy Dębowiec z dnia 28 

czerwca 2011 r. w sprawie ustalenia godzin bezpłatnego nauczania oraz ustalenia opłat za świadczenia w 

przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Dębowiec została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.8 

Projekt uchwały omówił Dyrektor GZOSP w Dębowcu R. Jankowski  

Proponujemy ustalić się następującą sieć publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę 
Dębowiec: 
- Przedszkole Publiczne w Dębowcu, ul. Szkolna 7, 43-426 Dębowiec 
- Przedszkole Publiczne w Ogrodzonej, Ogrodzona 131, 43-426 Dębowiec 
- Przedszkole Publiczne w Iskrzyczynie, Iskrzyczyn 56, 43-426 Dębowiec 
Proponujemy ustalić również  następującą sieć oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Dębowiec: 
- Oddział przedszkolny przy Szkole Podstawowej w Dębowcu, ul. Szkolna 3, 43-26 Dębowiec 
Komisja oświaty i kultury pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała nr 244/XXVII/2013 w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

przy szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dębowiec została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.9 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A. Kulesza  

Proponujemy wyrazić zgodę na przyjęcie od Powiatu Cieszyńskiego zadania związanego z utrzymaniem 
zieleni przydrożnej oraz czystości na chodnikach wzdłuż dróg powiatowych przebiegających przez teren 
Gminy Dębowiec. 
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Uchwała nr 245/XXVII/2013 w sprawie przyjęcia od Powiatu Cieszyńskiego zadania utrzymania zieleni 

przydrożnej oraz czystości na chodnikach wzdłuż dróg powiatowych, przebiegających przez teren Gminy 

Dębowiec została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.10 

Wójt Gminy w swoim sprawozdaniu przedstawił następujące sprawy: 

- rozstrzygnięcia przetargu na ocieplenie i kolorystykę budynku OSP w Iskrzyczynie 

- dostarczenia oprogramowania do monitoringu przepompowni 

- wysłania wezwanie do usunięcia usterek powstałych przy budowie kanalizacji w Dębowcu 

- częściowego wywozu kamienia na drogi gminne 

- unieważnienia przetargu na rewitalizację Centrum Dębowca ze względu na zbyt wysoką  kwotę 

- ponownego ogłoszenia przetargu na odpady komunalne 

- rozpoczęcia remontów cząstkowych dróg gminnych 

Ad.11 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 21 marca 2013r. 

Protokół z sesji Rady Gminy w dniu 21 marca 2013 został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.12 
Wolne wnioski i zakończenie sesji.  
 

Przewodniczący odczytał pisma skierowane do Rady Gminy w następujących sprawach: 

- od mieszkańców Iskrzyczyn w sprawie nazewnictwa ulic w sołectwie 

- od p. Kariny Kwiczala z dnia 10.04.2013 w sprawie przetargu  na zbycie nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, w Ogrodzonej - tzw."ośrodek zdrowia" 

- od II Wicewojewody Śląskiego w sprawie pomocy dla repatriantów  

- od Przewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie ogłoszenia roku 2013 rokiem 

Kardynała Augusta Hlonda 

- odpowiedzi na pismo w sprawie negatywnego oddziaływania akustycznego drogi ekspresowej S-1 w 

Ogrodzonej 

Treści pism stanowią kolejno załączniki od 3-7 do niniejszego protokołu. 

Radny M. Trombik zaproponował, aby pismo w sprawie pomocy repatriantom skierowane zostało 

pod obrady Komisji Oświaty. 

 

Przewodniczący udzielił głosu Dyrektor Stowarzyszenia „Mali Dębowczanie” G. Hałgas, która 

potwierdziła, że zespół nadal istnieje. Jeżeli chodzi o zmiany kierownika, to zmiana była tylko jedna. 

Pani J. Czendlik, która prowadziła przez 13 lat zespół zrezygnowała samoistnie, nikt na nią nie 

napierał, jednak podjęła decyzję taką a nie inną. Wyznaczyła w miejsce swojej osoby zastępstwo i 
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zespół działa dalej. Ci, którzy chcieli zostać w zespole – zostali, ci którzy chcieli odejść – odeszli. 

Wokół tematu pojawiły się plotki i można odnieść wrażenie, że komuś zależy na tym, aby zespół 

zniszczyć. Póki co, do końca roku zespół będzie miał próby. 

Przewodniczący zauważył, że nie chcemy się zajmować tą sprawą, ale w pewnym sensie dotyczy 

ona gminy, gdyż stowarzyszenie w jakiejś części jest finansowane z budżetu gminy. Szkoda by było, 

aby po tylu latach działalności Zespół przestał działać. Mam nadzieję, że władze Stowarzyszenia 

oraz rodzice będą robić wszystko, aby zespół się nie rozpadł. 

Radny M. Trombik zapytał, jak w tej chwili wygląda sytuacja, może rodzicom nie podoba się 

charakter tego zespołu? G. Hałgas odpowiedziała, że rodzice z nieznanych jej powodów odeszli. 

Odpowiedziała również na pytanie, że obecnym kierownikiem zespołu jest p. Urszula Wiśniewska. 

Radny M. Trombik zauważył, że Zespół do tej pory się rozwijał, pani Czendlik w sposób ciekawy go  

prowadziła. 

Od Stowarzyszenia również zależy jaki będzie charakter zespołu, czy bardziej nowoczesny czy 

tradycyjny. 

G.Hałgas odpowiedziała, że charakter tańca zależy od kierownika zespołu i choreografa. 

Stowarzyszenie jest od spraw formalnych. Pani, która w tej chwili prowadzi zespół robi to też dobrze 

i Zespół na pewno się nie cofnie. 

M.Trombik zauważył, że Rada dofinansowując zespół też chciała by mieć wpływ na kierunki i formy 

jego działania, żeby więcej dzieci przychodziło niż odchodziło, żeby formuła była atrakcyjna, może 

bardziej nowoczesna.  

Radna A. Witas – matka dziecka należącego do zespołu zauważyła, że obecna p. Dyrektor 

wprowadziła nowe tańce do repertuaru, bardziej żywiołowe. Dzieci bardzo dobrze sobie radzą i z 

pewnością chciałyby się pokazywać lokalnie i ponad lokalnie. Zostało 18 dzieci, dają z siebie tak 

samo wszystko, musimy postarać się, aby ta grupa została, a w przyszłości powiększyła się. Mam 

nadzieję, że zespół się utrzyma. 

Radny B. Brudny zauważył, że oceny zespołu nie da się dokonać po 2 miesiącach działalności 

nowego Dyrektora. Na efekty trzeba jakis czas poczekać. Zapytał, z jakich względów wyjazd do 

Macedonii leży pod znakiem zapytania? 

G. Hałgas odpowiedziała, że po artykule, który ukazał się w Głosie Ziemi Cieszyńskiej oraz po 

szeregu plotek rodzice obawiają się kolejnych plotek i konsekwencji. 

Przewodniczący RG zauważył, że im ciszej w tej sprawie, tym lepiej dla Zespołu. Podobne zdanie 

wyraził również Sołtys Łączki T. Adamek. 

Na tym zakończono XXVII sesję Rady Gminy Dębowiec. 

 

Protokołował:        Obradom przewodniczył: 

Dorota Krzyżanek             Marian Matejczuk 
               


